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השם כמו רוב שמות העצים שקיימים,  על שם חוקר טבע 
איטלקי בשם אלביצי. הוא בא מהמזרח למעשה מאירן ליפן. 
הוא גודל מהר עד כ 10-15 מטר. יש לו פרחים מאוד יפים 
ורודים פלומתיים שמושך דבורים רבים. הפרח מחזיק מעמד 
זמן רב וכשהוא  נובל מתחילים השכנים לפרוח. יש לי אחד 
גדול בגינה ועוד כמה בישוב באזור בית כנסת המרכזי. גם 
הוא  ונסגרים!!  בלילה  לישון  הולכים  מיוחדים-הם  העלים 
נותן צל טוב כי הוא רחב ואוהב שמש וצריך מספיק מים 
לגדול טוב. אצלי רואים אותו הכי טוב מהמרפסת למעלה. 
הוא  כי  אכפת  לא  קצת-לי  מלכלך  בסתיו  ולכן  נושר  הוא 

כל כך יפה!

מזל טוב
עדן ובןלמשפחת שאקיר

להולדת הבת

מזל טוב
להולדת הבןרינת ואלדדלמשפחת מויאל

מזל טוב
למשפחת נגר

ריקי ויוסי
לרגל הבר מצווה

של הבן דביר

מזל טוב
לאירוסי הבת נועהסיגלית וישראללמשפחת פרץ

מזל טוב
למשפחת עטיה
לנישואי הבן שי

שעת סיפור ויצירה

השבוע התקיימה פעילות יצירה במועדון.  
הילדים יצרו עננים טיפות מטריות וחלזונות... 
תודה לכל העוזרים והעוזרות:  נהורה אשרף,  
יסכה אוחיון, אופיר גרידיש,  מלאכי אשרף, 

שירה רחמיאן, דוד רחמיאן.  
יישר כח לכולכם!

משולחן המזכירות
• השבוע התחילו להכין את הכיכר המרכזית לשתילת 

פרחים ושידרוג הצמחיה.
• עבודות ההכנה לגן הכושר בעיצומם. התשתית 

והשביל כבר מוכנים.
• בכניסה ליישוב הסתימה התקנת התרנים לדגלים, דגל 

ישראל ודגל היישוב, בתחילת השבוע יונפו הדגלים.
• ברוכה הבאה רכזת חב”ב החדשה אביגיל אסוס. 

בהצלחה.
שבת שלום

לתושבי בר יוחאי שלום וברכה,
אודות התפרצות מחלת החצבת בכל הארץ ובאזורינו בפרט, 
וחשיבות  המחלה  אודות  מילים  מספר  לכתוב  התבקשתי 

החיסון למניעתה.
מחלת החצבת כמעט ונעלמה מהעולם, אודות לחיסון פעיל 
שניתן מאז שנות ה-60. המחלה מתבטאת בדלקת של דרכי 
הנשימה, קרי נזלת שיעול ודלקת עיניים. לאחר מספר ימים 
מופיע חום עד 40 מעלות, חולשה, חוסר תיאבון וישנוניות 
הפריחה  מופיעה  לחום,  השלישי  או  השני  ביום  יתר. 
המפורסמת של אודם ניכר שמתחיל באזור הפנים ומתפשט 
בהדרגה לכיוון החלק התחתון של הגוף ולגפיים.  המחלה 
מדבקת מ- 5 ימים טרם הופעת הפריחה ועד 4 ימים לאחר 
ואף להביא  להיות קשים  יכולות  סיבוכי המחלה  הופעתה. 
קשות  ריאה  דלקות  הם  העיקריים  הסיבוכים  לתמותה. 
הסיבוכים  אמנם  )אנצפליטיס(.  המוח  רקמת  של  ודלקת 
הללו הם נדירים, בסביבות 1:1000 מקרי חצבת, אך כאמור 
שחולים  הילדים  רוב  לתמותה.   לגרום  עלינו  לא  יכולים 
יחסית  קשה  היא  עצמה  המחלה  אך  ב”ה,  יבריאו,  בחצבת 

והסיכון לתמותה קיימת.
תינוקות  המפותח,  העולם  בשאר  כמו  הקדושה,  בארצנו 
במסגרת  חלב  בטיפת  שנה  בגיל  המחלה  כלפי  מתחסנים 
בחסות  ניתנת  נוספת  מנה  הלאומית.   החיסונית  התוכנית 
לחצבת  החיסון    .6-7 בגיל  הספר  בבית  הבריאות  משרד 
אדמת  חזרת,  חצבת,  מחלות,   4 כנגד  מהחיסון  חלק  הוא 
ואבעבועות רוח )MMR-V(.  חשוב ביותר, למען שמירה על 
בריאות ילדנו, להתחסן כלפי מחלות אלו, ולמנוע תחלואה 

קשה ואף תמותה.  
ועוד נקודה חשובה למחשבה.  הורים המחליטים לא לחסן 
גם  אלא  מכל,  יקיריהם  את  מסכנים  רק  לא  ילדיהם,  את 
מסכנים ילדים אחרים, במיוחד תינוקות עד גיל שנה שלא 
חוסנו.  רק השבוע טיפלתי במקרה קשה של חצבת בבת 
חוסן.  שלא  גדול  לילד  חשיפה  עקב  שנדבקה  חודש   11
של  ההמתנה  בחדר  שהתה  התינוקת  לכן,  קודם  שבועיים 
כתוצאה  בחצבת.   החולה  הגדול  לילד  ונחשפה  המרפאה 
מכך, נדבקה וחלתה בצורה קשה ביותר.  אני חושב שיש 
מסתיימת  רק  לא  שלנו  שהאחריות  בכך  הדעת  את  לתת 

בביתנו, אלא בכלל האוכלוסייה.

ונשמרתם על נפשותיכם. חורף בריא לכולם.

ד”ר יוסף גלושטיין
מומחה ברפואת ילדים
רכז רפואת ילדים, מחוז צפון
כללית שירותי בריאות

בחירות לנציגות במליאת המועצה
תושבים יקרים- בעוד שבוע וחצי, במסגרת הבחירות לראשות המועצה יתקיימו 
גם בחירות לנציגי היישוב במליאת המועצה. כל בוחר יוכל לבחור נציג אחד מבין 
ארבעת המתמודדים ביישובנו. למען קיומה של מערכת בחירות הוגנת ומקצועית, 

ביקשנו מהמתמודדים לענות על שאלון אחיד.

   יצחק כחלון
מהם הסיבות לבחור בך על פני אחרים:

כל המועמדים הינם ראויים בעניי וגם בתהליך 
דמוקרטי חשוב זה עלינו לכבד איש את רעהו. 

לאחר כארבע שנים בהם אני ומשפחתי מתגוררים בישוב הגיע העת 
לנסות ולהשפיע במקום שבו מתקבלות

כמי שחונך  וכקהילה.  כפרט  כולנו  על  ומשפיעות  החלטות חשובות 
כלי  הינה  שהפוליטיקה  יודע  בסביבה  ולמעורבות  טובה  לאזרחות 

משמעותי לשנות ולעצב מציאות .ומבמה זו אפעל למען הכלל.
מהם הנושאים שתפעל למענם כנציג הישוב במליאה?

ובאמצעותה  הרשות  מדיניות  נקבעת  המועצה  במליאת  כידוע 
פיתוח  תוכניות  המועצה,  תקציב  בניהם  רבים  נושאים  מאושרים 
למטרה  לי  שמתי  במליאה  כנציג  החיים.  התחומי  במכלול  בישובים 
לצורך  הישוב  לטובת  ולהגדילם  המשאבים  חלוקת  על  להשפיע 
סיום בית הכנסת ובניית מבני ציבור נוספים ליישובינו הגדל, פיתוח 
תשתיות נוספות ,הרחבת תקציבים בתחומי חינוך חברה ופנאי שהינם

הרשות  בין  גשר  לשמש  וכמובן  המתהווה.  לקהילתנו  משמעותיים 
לישוב .

מה העיסוק שלך בחיי היומיום ? כיצד תשלב את הפעילות 
ההתנדבותית הנדרשת?

ולהתפנות  זמני  את  לנהל  יכול  ומכך  חקלאות  בתחום  עצמאי  אני 
לענייני הכלל. העשייה הציבורית מחייבת פניות והשקעת זמן רב.

מהו הרקע והניסיון שיש לך בתחום הפוליטי במרום הגליל?
ליצור  יכולת  בי  יש   , זה  עם  יחד  אך  קודם  פוליטי  רקע  קיים  לא 
קשרים אישיים ובינאישיים, יכולת השפעה ורצון לסייע שהם מהווים 

פלטפורמה טובה לעשייה הציבורית.

  בני סויסה
מהם הסיבות לבחור בך על פני אחרים:

שמח  ואני  וראויים  רציניים  המועמדים  כלל 
שמערכת הבחירות לא מגיעה למקומות נמוכים 

שאנחנו מכירים ממקומות אחרים. מאז הגיענו לישוב אנחנו פעילים 
ונציג  ועד  כחבר  פורמאליים  במקומות  לעיתים  חברתית,  ומעורבים 
ועוד  תרבות.  וועדת  וחברת  מדבי”ת  נוער,  כרכזת  זהבית  מליאה, 

מרחבים נוספים בלתי פורמאלים שחלקם הצניעות יפה להם.
הדומה  את  תמיד  שמחפש  מגזרים,  חוצה  מאחד  שיח  מוביל  אני 

והמשותף ולא את השונה והמפריד, כשיטת בית הילל.
מהם הנושאים שתפעל למענם כנציג הישוב במליאה?

החינוך כמובן בראש מעינינו, אך גם רצון להשפיע על תודעת שרות 
)שאכן  מתמיד  לשיפור  דאגה  לצד  המועצה,  במתחם  יותר  גבוהה 

מתרחש בקדנציות של עמית( של השירותים לתושב.
מה העיסוק שלך בחיי היומיום? כיצד תשלב את הפעילות 

ההתנדבותית הנדרשת?
כמנהל כפר הנוער הדתי בכפר חסידים, העיסוק היומיומי שלי מאוד 
תובעני, אך הוא מאפשר לי כמי שמנהל את סדר היום שלו פניות לזמן 
הנדרש כנציג מליאה. בנוסף, זהו תחום העיסוק המרכזי בו אני מתכוון 
להשקיע את מיטב מרצי )קידום החינוך במרום הגליל( ואני רואה בכך 

יתרון משמעותי שזהו תחום עיסוקי.
מהו הרקע והניסיון שיש לך בתחום הפוליטי במרום הגליל?

למדתי  במליאה,  הישוב  כנציג  האחרונה  הקדנציה  בחצי  כיהנתי 
להכיר את הדינמיקה המיוחדת של מליאה המורכבת מכ 45 חברים, 
התמקדתי בעשייה בוועדת החינוך, שם שיתפתי פעולה הן עם מנהל 
מחלקת החינוך והן עם חברי מליאה אחרים, אנחנו נמצאים בעיצומו 
של מהלך אסטרטגי של הצמחת בתי ספר על יסודיים רשותים, מהלך 
שאני מאמין בו בכל מאודי ואשמח להמשיך לקדם בקדנציה הקרובה, 

אם אזכה לאמונכם.

חברי הרשימה: מיקי דבוש, טלי טויטו ועילאי בלמס

   דוד ג’רבי
מהם הסיבות לבחור בך על פני אחרים:

ולכל  המועצה  לנציגות  להתמודד  אדם  כל  של  זכותו 
המתמודדים.  לחבריי  הצלחה  מאחל  אני  אחר.  תפקיד 

אסביר לפני מדוע לבחור בי ללא התייחסות למתמודדים האחרים.
• יליד האזור, מכיר אישית את רוב חברי המליאה, עובדי ומנהלי המחלקות השונים וכן 
בעלי תפקידים וגורמי חוץ פוליטיים ומקצועיים היכולים לסייע בקידום צרכי הישוב 
, נציג במליאת  ניסיון רב בתחום המוניציפלי- שנים רבות כיו”ר ועד הישוב  • בעל 

המועצה וקדנציה כמ”מ ראש המועצה.
• לרשותי זמן פנוי במהלך היום להיות חבר בוועדות השונות להציג את צורכי הישוב 

והאזור ולדאוג ליישומן.
מהם הנושאים שתפעל למענם כנציג הישוב במליאה?

• קידום ועזרה ביישום החלטות הועד מול ראש המועצה ומנהלי המחלקות.
• סיוע לתושבים הנתקלים בבעיות ובירוקרטיה מיותרת.

• קבלת מענה ייחודי ומותאם לצורכי הישוב שלנו  בתחומי התרבות, חינוך, חוגים 
וכו’ בדגש על הנוער.

• קידום וסיום מבני ציבור - ביה”כ, מועדון ומבנים נוספים.
כלל  את  התואמות  לדרישות  בהתאם  הישוב  ועד  עם  בתיאום  הישוב  הרחבת   •

התושבים.
• העברת כספים לוועד הישוב לפעילות שנתית.

• שקיפות בחלוקת המשאבים בהתחשב בגודל האוכלוסיה. 
נושא תפילה לשוכן במרומים שאצליח לקדם נושאים אלה ואחרים באמונה ובהצלחה 

רבה. בשיתוף וסיוע ראש המועצה.
מה העיסוק שלך בחיי היומיום ? כיצד תשלב את הפעילות ההתנדבותית 

הנדרשת?
לאחר שנים רבות כמחנך ומנהל בי”ס, כיום אני מנהל מחוז חיפה והצפון במועצה 
הציונית. מתוקף כך, מנהל את הלו”ז בהתאם לצרכים שלי ויש לי פנאי רב במהלך 
והן  שיידרש  ככל  השונות  בוועדות  בפועל  ונוכח  זמין  להיות  ושאוכל  והלילה  היום 

בישיבות במועצה.
והתקנון, שמשתי  ההקמה  מסמכי  על  וחתום  הישוב  ממקימי   – היישובי  במישור   •

כיו”ר ועד ביישוב לאורך שנים רבות
• במישור האזורי- כהנתי כמ”מ ראש המועצה וכנציג הישוב במליאה

חבר  היהודי,  בבית  מרכז  חבר   , המורים  בהסתדרות  מרכז  חבר  הארצי-  במישור   •
הנהלה מצומצמת איגוד המושבים.

חברי הרשימה: שי שלזינגר, רוית אשרף.

   מוטי כהן
מהם הסיבות לבחור בך על פני אחרים:

האחרים  המועמדים  את  מברך  אני  ראשית, 
ומאחל לכולנו הצלחה רבה. אני עוסק במערכות ציבוריות מזה כ-28 
שנים, בין יתר תפקידיי שימשתי כסמנכ”ל ומנכ”ל עיריית צפת.  אני 
מכיר היטב ומקרוב את המנגנון בשלטון המקומי והארצי. לאור זאת, 
באפשרותי לסייע בהפקת המירב והמיטב מהרשות האזורית, ממשרדי 
הממשלה השונים וכדו’ ,לטובת בר-יוחאי בפרט ומרום הגליל, בכלל.

מהם הנושאים שתפעל למענם כנציג הישוב במליאה?
קידום החינוך, פיתוח היישוב, קידום התרבות והעצמה קהילתית

מה העיסוק שלך בחיי היומיום ? כיצד תשלב את הפעילות 
ההתנדבותית הנדרשת?

כיום אני משמש בתפקיד מנהל אגף החינוך בעיריית צפת.
את  להעלות  הקבועות,  המליאה  בישיבות  להשתתף  מתכוון  אני 
הנושאים/ הדרישות/ ההצעות בתחומים השונים, לטובת מרום הגליל 
עם  מתמשך  בקשר  אעמוד  בפרט.  יוחאי,  בר  היישוב  ולמען  בכלל 
וטיפול  קידום  להמשך  הרלוונטים,  התפקידים  ובעלי  המועצה  ראש 
למשרדי  נסיעותיי  במסגרת   , כן  כמו  היום.  סדר  שעל  בנושאים 
הממשלה השונים ובמסגרת פגישותיי עם גורמים רלוונטים שונים , 

אפעל ,במידת האפשר, גם לקידום האינטרסים שלנו. 
מהו הרקע והניסיון שיש לך בתחום הפוליטי במרום הגליל?

בעבר שימשתי כחבר וועד היישוב בר יוחאי ופעלתי רבות ונמרצות 
ציבור  בנבחרי  מוקף  שאני   , עשורים  כשלושה  מזה  היישוב.  למען 
פוליטיים וצברתי מהם ידע, ניסיון ותובנות רבות בעבודה המשותפת 

איתם .עובדה שכמובן תסייע לי כחבר מליאה, במידה ואבחר.

חברי הרשימה: סיגלית פרץ.

חברי הרשימה: אבי דיעי


